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TEKİRDAĞ TSO Ekonomi demek, 

her şey demektir. Yaşamak 
için, mesut olmak için, 

insanvarlığı için ne lâzımsa 
onların hepsi demektir. 
Ziraat demektir, ticaret 

demektir,çalışma demektir, 
her şey demektir.

TEKİRDAĞ TİCARET VE SANAYİ ODASI AYLIK DİJİTAL GAZETESİ   ARALIK SAYI: 6

2021 yılının 
son Yönetim 

Kurulu Toplantısı, 
Yönetim Kurulu 
Başkanımız Cengiz 
Günay, Yönetim 
Kurulu Başkan 
Yardımcılarımız; 
Cemil Koçaş, Göksel 
Karaevli, Yönetim 
Kurulu Üyelerimiz; 
Erhan Tanrıöver, 
Muzaffer Destereci, 
Mithat Saygı, Serdar 
Gül, Serdar Sevim, 
Hüseyin Bahadır 
Yazıcı ve Genel 
Sekreter V. Aynur 
Yenipazarlı'nın katılımıyla gerçekleşti.

Başkanımız Cengiz Günay, 

Kurumumuzun başarılı bir yıl 
geçirdiğini, Tekirdağ'ımıza katma değer 
sağlayacak çalışmaları yeni yılda da 
sürdürmek istediklerini dile getirdi

Tekirdağ TSO Yönetim Kurulu Başkanı ve TOBB 
Yönetim Kurulu Üyesi Cengiz Günay’ın Yeni Yıl Mesajı

BAŞKAN CENGİZ GÜNAY; TEKİRDAĞ MERKEZLİ FİRMALARIN 
1 YILLIK İHRACATI GEÇEN YILA GÖRE % 38,2 ARTTI

Tekirdağ Ticaret ve 
Sanayi Odası Yönetim 

Kurulu Başkanı ve 
TOBB Yönetim Kurulu 
Üyesi Cengiz Günay; 
Aralık ayında ilimizden 
yapılan ihracatın 2020 
yılın aynı ayına göre 
%33 arttığını belirterek 
şunları kaydetti;

Tekirdağ merkezli 
firmalar 2021 yılı Aralık 
ayında 129 Milyon 
500 bin dolar ihracat 
rakamına ulaştı. Aralık 
ayında ilimizden yapılan 
ihracat bir önceki aya 
göre %7,27 artış, 2021 

yılının ilk 12 ayında 
Tekirdağ’dan yapılan 
ihracat rakamı toplamı 
1 milyar 370 milyon 410 
bin dolar bularak 2020 
yılının ilk 12 ayına göre 
%38,2 artmıştır.

Aralık ayında 
Tekirdağ’dan ihraç edilen 
ürünler olarak; Otomotiv 
Endüstrisi, Kimyevi 
Madde ve Mamulleri, 
Çelik, Hazırgiyim ve 
Konfeksiyon, Elektrik 
Elektronik Ürünler, 
Demir ve Demirdışı 
Metaller, Hububat 
Bakliyat, Tekstil 

Hammaddeleri ön sıraya 
çıkmıştır.

Tekirdağ’dan ihraç 
yapılan ülkeler 
arasında ise ön sırada; 
Almanya, ABD, İtalya, 
UK (Birleşik Krallık) 
Bulgaristan, Fransa, 
Mısır yer almıştır.  

İhracatımızın 
artmasında rol oynayan 
firmalarımıza ve emeği 
geçenlere teşekkür 
ediyorum.

Tekirdağ için çalışmaya 
devam edeceğiz.

Tekirdağ Ticaret ve Sanayi 
Odası (TTSO) Yönetim Kurulu 
Başkanı ve TOBB Yönetim 
Kurulu Üyesi Cengiz Günay’ın 
yayımladığı yeni yıl mesajında 
2022’nin tüm dünyaya huzur, 
barış ve bereket getirmesini 
diledi.

Cengiz Günay yaptığı açıklam-
ada; “Hep birlikte 2021 yılını 
geride bırakırken, ümit ve 
beklentilerle dolu yepyeni bir 
yıla daha giriyoruz. Böylesi 
günlerde bir yandan geçmiş 
yılın muhasebesi yapılırken, bir 

yandan da gelecek yeni yılın 
planları ve hedefleri yapılmak-
ta, umutlarımız tazelenmek-
tedir.

Temennimiz 2022 yılının 
ülkemiz ve bölgemiz için 
beklentilerimizin karşılandığı 
başarılarla dolu bir yıl ol-
masıdır. Tekirdağ  Ticaret ve 
Sanayi Odası olarak geçmiş 
yıllarda olduğu gibi 2022 
yılında da çalışmalarımızı 
yaparken üyelerimizin beklen-
tilerini gerçekleştirmenin, 
Tekirdağ’ın ticari, ekono-

mik her alanda ulusal ve 
uluslararası tanınırlığını ve 
etkinliğini arttırmanın gayreti 
içinde olduk. 2022 Yılında da 
çalışmalarımıza üyelerimiz ve 
Tekirdağ halkından aldığımız 
güçle daha büyük bir heyecan 
ve istekle devam ederek ilimize 
hizmetlerimizi sürdürmenin 
mücadelesini vereceğiz.

Bu vesile ile tüm üyelerim-
izin, Türk İş Dünyasının ve 
Tekirdağ halkının yeni yılını 
tebrik eder, mutlu, sağlıklı, 
başarılı bir yıl dilerim” dedi. 

2021 yılının son Yönetim 
Kurulu Toplantısı Gerçekleşti

Yönetim Kurulu 
Başkanımız ve Türkiye 

Odalar ve Borsalar Birliği 
(TOBB) Yönetim Kuru-
lu Üyesi Cengiz Günay, 
TOBB Müşterek Konsey 
Toplantısına katıldı.
Toplantı TOBB 
Başkanımız M.Rifat 
Hisarcıklıoğlu'nun evsahip-
liğinde, Ticaret Bakanımız 
Mehmet Muş'un katılımıy-
la gerçekleşti.

Türkiye Odalar ve Borsalar 
Birliği (TOBB) Başkanı 
M. Rifat Hisarcıklıoğlu, 
bankaların son günlerde 
kredi faizlerini olağanüstü 
şekilde artırdıklarını belir-
terek, "Feda reel sektörde, 
kar mali sektörde şeklinde 

bir paylaşım olamaz. 
Bankalarımızın artık daha 
vicdanlı davranmasını 
bekliyoruz." dedi.
Hisarcıklıoğlu, buradaki 
konuşmasında, kurum olar-
ak ekonominin tüm kılcal 
damarlarına ulaştıklarını, 
böylece sahadaki durumu 
en iyi şekilde görüp, so-
runları ve sıkıntıları tespit 
ettiklerini söyledi.
Kovid-19 salgını döne-
minde 200'e yakın öneri ve 
talebi hükümete ve Bakan-
lığa ilettiklerini, bunların 
pek çoğunun hayata 
geçirildiğini belirten His-
arcıklıoğlu, destek adım-
larının olumlu yansıma-
larının da görüldüğünü dile 
getirdi. 2’de
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Yönetim Kurulu Başkanımız ve TOBB Yönetim Kurulu Üyesi 
Cengiz Günay, TOBB Müşterek Konsey Toplantısına Katıldı

Hisarcıklıoğlu, son dönemde Türk 
lirasında yaşanan olağan dışı değer kay-
bının büyük ölçüde geri alınmış olmasını 
olumlu bulduklarını ve piyasalarda 
istikrarın teminine yönelik her adımı 
desteklediklerini vurgulayarak, “Yüksek 
faiz yükünden kurtulmanın yanı sıra 
mali piyasalarda istikrar ve öngörüle-
bilirlik sağlanmasının, ekonominin 
büyüme sürecine büyük destek olacağına 
inanıyoruz. Ayrıca kamuda bekleyen özel 
sektör alacaklarının ödenmesine yönelik 
olumlu ve somut adımlar başladığını 
da memnuniyetle takip ediyoruz.” diye 
konuştu.
Tüm bu gelişmelerin, reel sektördeki 
moralleri yükselttiğini, çalışma şevkler-
ini artırdığını söyleyen Hisarcıklıoğlu, 
şöyle devam etti:
“Elbette bazı konularda da sıkıntılar 
sürüyor. Özellikle bankalarımızın, 
Merkez Bankasından fonlama maliyetleri 
yüzde 14’e düşmesine rağmen son gün-
lerde kredi faizlerini olağanüstü şekilde 
artırdıklarını görüyoruz. Bazı bankal-
arın yüzde 25-30’lar seviyesinde, hatta 
kredili mevduat hesaplarına 35 civarında 
kredi faizleri uyguladıklarını duyuyoruz. 
Ülkemiz ekonomisini büyütecek, üretimi, 
yatırımı, istihdamı ve ihracatı artıracak-
sak, hepimiz elimizi taşın altına koymalı 
ve fedakarlık yapmalıyız. Feda reel 
sektörde, kar mali sektörde şeklinde bir 
paylaşım olamaz. Bankalarımızın artık 

daha vicdanlı 
davranmasını 
bekliyoruz.”
Hisarcıklıoğ-
lu, başta 
hizmetler ve 
ticaret kesimi 
olmak üzere 
salgından en 
çok etkilenen 
ve büyümeden 
yeteri kadar 
pay alama-

yan sektörler için destek adımlarının 
sürdürülmesinin de faydalı olacağına 
inandığını ifade etti.
Güçlü büyümeyi sürdürebilmek için 
kredi faizlerinde ve enflasyonda düşüş, 
döviz kurlarında istikrar sağlan-
ması gerektiğini ve geçmişte olduğu 
gibi bunun yine başarılabileceğini 
düşündüğünü dile getiren Hisarcıklıoğlu, 
“Piyasalarda istikrarın teminiyle birlikte 
finansman maliyetlerinin de kalıcı bir 
şekilde düşürülebileceğini öngörüyoruz. 
Sizin, iş dünyasını, ticareti ve ihracatı 
destekleyici politikalarınızın önemine 
inanıyoruz. Sizinle birlikte ilk defa, küre-
sel ticaretten aldığımız pay yüzde 1’in 
üzerine çıktı.” dedi.
Hisarcıklıoğlu, ABD ve AB’nin Asya’ya 
bağımlı kaynak tedariki modelini 
değiştirme isteğinin Türkiye’yi küresel 
tedarik zincirinde öne çıkarak güvenilir 
tedarikçi ülke konumuna hızla taşıyabi-
leceğine dikkati çekerek şunları kaydetti:
“Bunun için bir yandan istikrarı 
güçlendirmeye dönük adımları atark-
en bir yandan da 2022 ve sonrasında 
sürdürülebilir büyüme ve katma değeri 
yüksek üretim ve ihracata dönük plan-
lamaları yapmamız gerekiyor. Küresel 
tedarik zincirinde yaşanan dönüşümün 
yanı sıra yeşil mutabakat ve iklim 
değişikliği çerçevesinde atılan adımlar 
da önemli fırsatları ve tehditleri içinde 

barındırıyor. Bizim de Türkiye olarak bu 
yeni dönemde ülkemizi ve iş dünyamızı 
iyi konumlayabilmemiz için gereken 
adımları hızla atmamız lazım. Bunun 
için de kamu-özel sektör diyaloğunu daha 
da sıklaştırmalı, ortak akılla bu süreçte 
kazanan ülkeler arasında konumlanma-
lıyız.”
-Ticaret Bakanı Muş
 
Ticaret Bakanı Mehmet Muş da Bakan-
lık olarak, ticari hayata ilişkin tüm 
süreçlerde iş dünyasıyla istişareye 
büyük önem verdiklerine işaret ederek, 
bu istişareler esnasında gelen talepleri 
hızla değerlendirip sonuçlandırmaya 
çalıştıklarını söyledi.
 
Muş, Kovid-19 salgınının yarattığı olum-
suzluklara rağmen Türkiye ekonomisinin 
2021 yılında yüksek büyüme oranları 
yakalamayı başardığını hatırlatarak, 
“Gerçekleşen yüksek oranlı büyümenin 
yüzde 92’si net ihracatımızdan kay-
naklanmış ve 2021 yılında ekonomik 
büyümemizde imalat sanayisi ve ihra-
catın payının ağırlık kazanmasıyla 
küresel ihracattaki payımız artmıştır.” 
diye konuştu.
 
Bakan Muş, kendilerinin de Bakan-
lık olarak ihracatçılara destek olmak 
amacıyla yeni vizyon ve stratejiler ortaya 
koyduklarını vurguladı.
 
Muş, mal ihracatına yönelik mevcut 
destekleri sürdürerek bu yıl 7 bin 
200’ün üzerinde firmaya destek ödem-
esi yaptıkları bilgisini vererek, “2022 
yılı için ihracatçılarımıza ayırdığımız 
destek bütçesi 5,2 milyar liradır. İnşal-
lah, pandeminin etkilerinin azalmasıyla 
ihracatçılarımız daha fazla faaliyet 
gerçekleştirecek, biz de onları daha çok 
destekleyeceğiz.” değerlendirmesinde 
bulundu.

 
Muş, özellikle son dönemde ihracatın 
ithalatı karşılama oranının yükselişte 
olduğunu ve bu doğrultuda cari işlemler 
dengesinde daha olumlu seyir izlendiğini 
belirtti. 
 
Bakan Muş, son 20 yılda atılan adımlarla 
ekonomide istikrar ve öngörülebilirliğin 
temini konusunda yakalanan seviyeye 
işaret ederek, “Bunun korunması ve 
sürdürülebilmesi için hükümet olarak 
çalışmaya devam edeceğiz. Burada siz iş 
dünyası temsilcilerinden de kurdaki dal-
galanmanın bertaraf edilmesinden sonra 
ekonomide yakalanan bu olumlu havanın 
devamı için destek bekliyoruz. Hepimiz 
aynı gemideyiz. Ülkemizin geleceği için 
elimizi taşın altına birlikte koymalıyız.” 
dedi.
 
Muş, gıda fiyatlarında gözlenen yük-
sek artışlara değinerek, “Evet, kur 
farklılıklarından kaynaklı bir maliyet 
artışı olmuştu ancak son süreçte kurlarda 
bir gevşeme gerçekleşti. Bunun sonucu 
olarak da vatandaşlarımızda fiyatların in-
mesi yönünde haklı bir beklenti oluşmuş-
tur. Bu beklentinin karşılık bulmasını 
bekliyor, süreci yakından takip ettiğimi-
zi buradan bir kez daha ifade etmek 
istiyorum. Bakanlık olarak, perakende 
satış noktaları başta olmak üzere tedarik 
zincirinin tüm aşamalarına yönelik 81 
ilde denetimlerimizi gerçekleştiriyoruz. 
Önümüzdeki süreçte de bu denetimlerim-
ize devam edeceğiz.” değerlendirmesinde 
bulundu.
 
TOBB Başkanı Hisarcıklıoğlu, konsey 
toplantısı sonrasında Oda/Borsa başkan-
ları ile bir araya geldi.
Toplantıda Meslek komitelerimizden ge-
len sektörel talepler ve çözüm önerilerini 
Bakanımıza sunuldu.

TEKİRDAĞ 
TSO İLE ÖZEL 
OLGUN GÖZ 
TIP MERKEZİ 
ARASINDA 
İNDİRİM 
PROTOKOLÜ 
İMZALANDI

Üye indirim 
protokolleri 
kapsamında Tekirdağ 
Ticaret ve Sanayi 
Odası ile Özel Olgun 
Göz Tıp Merkezi 
arasında işbirliği 
protokolü imzalandı.

İmza Protokolüne 
Yönetim Kurulu 
Başkanı Cengiz Günay 
ve Özel Olgun Göz 
Tıp Merkezi sahibi 
Meral Olgun katılımda 
bulundu.

İmzalanan protokole 
göre; Tekirdağ 
Ticaret ve Sanayi 

Odası’na bağlı tüm 
üye ve personellerin 
eş ve çocuklarına 
hizmet almak için 
başvurduğunda 
alacağı %15 oranında 
indirim koşullarını 
düzenlemektedir. Üye 
çalışanlarına ve eş ve 
çocuklarına göz ve 
kulak burun boğaz 
ile ilgili sorunlarını 
Özel Olgun Göz Tip 
Merkezinde ayakta ve/
veya günübirlik teşhis 
ve tedavi edilmeleri, 
tedavi sonrasında 
yapılacak işlemler ile 
uygulama esaslarının 
belirlenmesi ve 

ödeme şartlarının 
düzenlenmesidir.

Protokolün imzalandığı 
30/11/2021 tarihinden 
30/11/2022 tarihine 
kadar protokolümüz 
geçerlidir.

Tekirdağ TSO Yönetim 
Kurulu Başkanı Cengiz 
Günay yapılan indirim 
protokolünün Tekirdağ 
TSO üyelerine hayırlı 
olmasını dileyerek, söz 
konusu işbirliğinden 
dolayı Özel Olgun 
Göz Tıp Merkezi 
sahibi Meral Olgun’a 
teşekkür etti.
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CENGİZ GÜNAY, TOBB’U TEMSİLEN CENGİZ GÜNAY, TOBB’U TEMSİLEN ARNAVUTLUK-TÜRKİYE TSO ARNAVUTLUK-TÜRKİYE TSO 
TARAFINDAN DÜZENLENEN ETKİNLİĞE KATILDITARAFINDAN DÜZENLENEN ETKİNLİĞE KATILDI

Günay; “Türkiye ile Arnavutluk 
arasında güçlü dostluk, kardeşlik 
bağları vardır. Halklarımız asırlar 
boyu birlikte yaşamıştır. İkili siyasi 
ilişkiler, “stratejik ortaklık" sevi-
yesine çıkarılmıştır.

Tekirdağ Ticaret ve Sanayi Odası 
(Tekirdağ TSO) Yönetim Kurulu Başkanı 
ve Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği 
(TOBB) Yönetim Kurulu Üyesi Cengiz 
Günay Arnavutluk Finans ve Ekonomi 
Bakan Yardımcısı Besart Kadia ve T.C. 
Tiran Büyükelçisi Murat Ahmet Yörük 
ve Arnavutluk-Türkiye Ticaret ve Sanayi 
Odası Yönetim Kurulu Başkanı Eni 
Xheko’nun katılımlarıyla, Arnavutluk-
Türkiye Ticaret ve Sanayi Odası tarafından 
Tiran’da düzenlenen yıl sonu resepsiyonuna 
TOBB’u temsilen iştirak etti.

TOBB Olarak Gerçekleştirdiğimiz 
Etkinliklerle Arnavutluk'u Daha Yakından 
Tanıma Fırsatı Bulduk

Cengiz Günay, burada yaptığı konuşmada; 
“Bugün TOBB'u temsilen Arnavutluk'un 
kalbinde, bu güzel şehirde ve nezih 
ortamda bulunmaktan çok mutluyum. 
Birliğimiz Başkanı Sayın Rifat 
Hisarcıklioğlu'nun selamlarını ve başarı 
dileklerini sizlere iletmek istiyorum. 
Öncelikle Arnavutluk-Türk Ticaret ve 

Sanayi Odası'nın 
kurulmasında ve 
bugünlere gelmesinde 
emeği geçen herkesi 
tebrik ediyorum. 
Dernek bugün 
Arnavutluk'ta yatırım 
yapan veya Arnavutluk 
firmalarıyla ticari 
faaliyetlerde bulunan 
Türk şirketlerinin 
en büyük destekçisi 
konumuna gelmiştir. 
Büyükelçimiz Sayın 
Murat Ahmet Yörük'e 
de çok kıymetli 
destekleri için Türk 
özel sektörü adına 
teşekkür etmek isterim. 
TOBB olarak biz de, 
2018 yılında Derneğin 
faaliyetlerine destek 
olabilmek adına, 
bir eğitim programı 
düzenledik. 2019 
yılın Nisan ayında 
ise Derneğin Genel 
Kurul Toplantısına 
katıldık. Bu etkinlikler 
vesilesiyle Arnavutluk'u 
daha yakından tanıma 
fırsatı bulduk.” 
İfadelerini kullandı.

Günay; “Türkiye ile Arnavutluk 
arasında güçlü dostluk, kardeşlik 
bağları vardır. Halklarımız asırlar 
boyu birlikte yaşamıştır. İkili siyasi 
ilişkiler, “stratejik ortaklık” seviyesine 
çıkarılmıştır. Aynı zamanda, 
ülkelerimizin ekonomik ilişkilerinin 
güçlenmesini istiyoruz. Bu nedenle, 
Türkiye ve Arnavutluk olarak 
ikili ilişkilerimizde somut adımlar 
atılmasından, önemli miktarda 
yatırımların hayata geçmesinden, 
memnuniyet duyuyoruz. Arnavutluk 
Ticaret ve Sanayi Odaları Birliği ile 
yakın çalışıyoruz. Birlikte Türkiye-
Arnavutluk Ticaret ve Sanayi Odası 
Forumunu kurduk. Yıllık konferanslar 
düzenliyoruz. yılı içinde de yine ortak 
Konferansımızı gerçekleştireceğiz. 
Avrupa’nın en büyük iş örgütü, 
EUROCHAMBRES’ta ve Balkan 
Odalar Birliği’nde Arnavutluk 
Ticaret ve Sanayi Odaları Birliği 
ile birlikte, ülkelerimizi temsil 
ediyoruz. Arnavutluk ekonomisindeki 
gelişmeleri, Arnavutluk’un iktisadi 
kalkınma yönündeki başarılarını 
takdirle takip ediyoruz. Aynı 
zamanda, yakın gelecekte Avrupa 
Birliği’ne üye olmasını diliyoruz. 
Zira, bizce Arnavutluk, AB ile katılım 
müzakerelerini hak ediyor. Ülkelerimiz 
arasındaki serbest ticaret anlaşması, 
karşılıklı ticaretimiz için elverişli bir ortam 
sağlamıştır. Son on yılda ticaretimiz ikiye 
katlanmıştır.” Dedi.

Tekirdağ TSO Yönetim Kurulu Başkanı 
ve TOBB Yönetim Kurulu Üyesi 
Cengiz Günay, konuşmasının son 
bölümünde; “Serbest Ticaret Anlaşması 
imzalandığında yani 2008 yılında, ikili 
ticaret hacmimiz, 340 milyon dolar idi. 
2020 yılına baktığımızda, ticaretimizin 506 
milyon doları geçtiğini görüyoruz. Kısa 
süre içerisinde 1 milyar dolarlık ticaret 
hacmine de ulaşacağımıza inanıyorum. 

Finans, telekomünikasyon, madencilik, 
enerji, altyapı, gıda ve perakende gibi 
sektörlerde faaliyet gösteren 600 Türk 
firması, Amavutluk’ta başarılı işler yapıyor. 
Fakat Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği 
olarak biz bunu yeterli görmüyoruz. Daha 
fazlasını hedefliyoruz. Bu düşüncelerle 
sözlerime son verirken, bugünkü başarılı 
organizasyon ve ev sahipliği için ATTSO 
Başkanı Sayın Eni Xheko’ya ve tüm 
ATTSO ekibine teşekkürlerimi sunmak 
istiyorum.“ Açıklamasında bulundu.  

Cengiz Günay aynı gün Tiran Büyükelçisi 
Murat Ahmet Yörük’ü makamında 
ziyaret ederek, TOBB’un Arnavutluk’ta 
gerçekleştirebileceği projeler hakkında 
görüş alış verişinde bulundu.

Trakya'nın Verimli KOBİ'leri Proje 
Ekibinden Kurumumuza Ziyaret

Yönetim Kurulu Başkanımız Cengiz Günay, Trakya'nın Verimli KOBİ'leri Projesi 
Takım Lideri Uğur Bitirgeç, Ajans Uzmanları Dilara Güner , Tuğrul Kağan Asan 
ve Ali Sinan Sert'i kurumumuzda misafir etti.

Proje ile ilgili açıklamada bulunan Başkan Günay; "Trakya Verimlilik Platformu 
ile bölgedeki KOBİ'lerin enerji ve süreç verimliliği konusunda farkındalık 
ve bilgilerini artırmayı, paydaşların yeşil enerji, temiz üretim konularında 
kapasitelerini geliştirmeyi, kurumlar arasında işbirliği ortamı oluşturmayı, 
paydaşların verimlilik odaklı üretim konularında kapasitelerinin artırılması 
hedefleniyor. Bölgemiz adına hayırlı olsun. Odamız olarak her türlü desteği 
sağlayacağız." Dedi.

Yönetim Kurulu Başkanımız 
Cengiz Günay, Odamızın 7. Meslek 

Komite Toplantısına İştirak Etti

Yönetim Kurulu Başkanımız 
Cengiz Günay, Odamızın 7. Meslek 
Komite toplantısına iştirak ederek; 
Trakya Kalkınma Ajansı tarafından 
talep edilen, kentimize katma değer 
sağlayacak planları içeren maddeler 
hakkında istişarelerde bulundu.

Başkan Günay toplantıyla ilgili 
yaptığı açıklamada; "Toplantımızın 

kentimiz için hayırlı olmasını 
diliyor, katılımda bulunan Yönetim 
Kurulu Üyemiz Bahadır Yazıcı, 7. 
Meslek Komite Başkanı Çağatay 
Çavuşoğlu Komite Üyeleri; 
Ercan Kısa, Engin Sadunoğlu, 
Şehir Bölge Planlamacısı Berkay 
Çakır ve Genel Sekreter V. Aynur 
Yenipazarlı'ya teşekkür ediyorum." 
ifadelerini kullandı.
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Tekirdağ Vanlılar Derneği 
Başkanı Mihraç Kolçelik'ten 
Başkan Günay'a Ziyaret

Yönetim Kurulu Başkanımız Cengiz Günay, Tekirdağ Vanlılar 
Derneği Başkanı Mihraç Kolçelik'i kurumumuzda misafir 
ederek, kendisiyle derneğin faaliyetleri ile ilgili görüş alışver-
işinde bulundu.

Göreve yeni gelen Saadet Partisi 
Tekirdağ İl Başkanı Halil İbrahim 
Kart'tan Kurumumuza Ziyaret

Göreve yeni gelen Saadet Partisi Tekirdağ İl Başkanı Halil 
İbrahim Kart ve beraberindeki parti heyeti Yönetim Kurulu 
Başkanımız Cengiz Günay'ı makamında ziyaret etti.

Başkan Günay, Saadet Partisi Tekirdağ İl Başkanı Halil 
İbrahim Kart ve parti heyetine çalışmalarında başarılar 
diledi.

2021'de 1 milyon 492 bin konut satıldı
Türkiye İstatistik Kurumu, 
geçen yılın aralık ayı ve 
2021 yılına ilişkin konut satış 
istatistiklerini açıkladı.
 
Buna göre, konut satışları 
2021'de bir önceki yıla göre 
yüzde 0,5 azalışla 1 milyon 
491 bin 856'ya düştü.
 
Ocak-Aralık 2021 döneminde 
ipotekli konut satışı yüzde 
48,6 gerileyerek 294 bin 
530, diğer satış türlerinde ise 
yüzde 29,3 artarak 1 milyon 
197 bin 326 oldu. 2021 yılında 
ipotekli satışların payı yüzde 
19,7, diğer satışların payı 
yüzde 80,3 olarak gerçekleşti. 
Bu dönemde ilk defa satılan 

konutlar yüzde 1,7 azalışla 
461 bin 523'e geriledi.
 
İkinci el konut satışları ise 
yüzde 0,1 artışla 1 milyon 30 
bin 333 olarak kayıtlara geçti. 
İlk el konut satış oranı yüzde 
30,9, ikinci el konut satış 
oranı yüzde 69,1 oldu.
 
Konut satışlarında 2021'de 
İstanbul 276 bin 223 konut 
satışı ve yüzde 18,5 payla 
ilk sırayı aldı. İstanbul'u 144 
bin 104 konut satışı ve yüzde 
9,7 payla Ankara, 86 bin 722 
konut satışı ve yüzde 5,8 
payla İzmir izledi. En az satış 
ise 267 konutla Hakkari'de 
gerçekleşti.

 
Türkiye genelinde konut 
satışları geçen ay, Aralık 
2020'ye kıyasla yüzde 113,7 
artarak 226 bin 503'e ulaştı. 
İstanbul, söz konusu ayda 39 
bin 26 konut satışı ve yüzde 
17,2 ile en yüksek paya sahip 
oldu.
 
İstanbul'u 21 bin 481 konut 
satışı ve yüzde 9,5 payla 
Ankara, 13 bin 386 konut 
satışı ve yüzde 5,9 payla İzmir 
izledi. Konut satışlarının 
en az olduğu il 44 konutla 
Hakkari olarak kayıtlara 
geçti.

kaynak: www.itohaber.com



5

Kurumumuz Ev Sahipliğinde TOBB ve KVKK İşbirliğinde Ticaret ve 
Sanayi Odaları için KVKK Eğitimi Projesi Toplantısı Gerçekleşti

Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği 
(TOBB) ile Kişisel Verileri Koruma 
Kurumu işbirliğinde, kurumumuz ev 
sahipliğinde "Ticaret ve Sanayi Odaları 
için KVKK Eğitimi Projesi" toplantısı 
Ezgi Ergüneş Duran, Burcu Beycan ve 
Ahmet Miraç Sönmez'in sunumlarıyla 
gerçekleşti.

Toplantıya Yönetim Kurulu Başkan 
Vekilimiz Cemil Koçaş, Yönetim Kurulu 
Üyemiz Mithat Saygı, Meclis Üyelerimiz 
ve Genel Sekreter V. Aynur Yenipazarlı, 
katılım sağladı.

Toplantıda konuşan Yönetim Kurulu 
Başkan Vekilimiz Cemil Koçaş; “Kişisel 
veri, Anayasa Mahkemesi tarafından 
bir kişiye ilişkin bütün bilgileri ifade 
etmektedir. Kişisel veri: adı, soyadı, 
doğum tarihi ve doğum yeri gibi bireyin 
sadece kimliğini ortaya koyan bilgiler 
değil; telefon numarası, plakası, sosyal 
güvenlik numarası, pasaport numarası, 
özgeçmiş, görüntü ve ses kayıtları, 

e-posta adresi, tercihler, aile bilgileri, 
sağlık bilgileri gibi kişiyi doğrudan veya 
dolaylı olarak belirlenebilir kılan tüm 
verilerdir. Kişisel verinin işlenmesiyse 
kısaca; kişisel verilerin herhangi bir veri 
kayıt sisteminin parçası olmak kaydıyla 
fiziksel ya da elektronik olarak elde 
edilmesi, kaydedilmesi, depolanması, 
muhafaza edilmesi, değiştirilmesi, 
yeniden düzenlenmesi, açıklanması, 
aktarılması, devralınması, elde edilebilir 
hâle getirilmesi, sınıflandırılması ya 
da kullanılmasının engellenmesi gibi 
veriler üzerinde gerçekleştirilen her 
türlü işlem şeklinde tanımlanabilir. Bu 
kapsamda, 6698 sayılı Kişisel Verilerin 
Korunması Kanunu kapsamında gerçek 
ve tüzel kişiler tarafından yapılması 
gerekenlerin, gerçek ya da tüzel kişiler 
olarak kanunun getirmiş olduğu 
sorumluluklar ve Veri Sorumluları 
Sicil Bilgi Sistemi (VERBİS)’ne kayıt 
süreçleri hakkında bugün uzmanlarımız 
bizleri bilgilendirecekler. Sözlerimi daha 
da uzatmamak adına Tekirdağ Ticaret 

ve Sanayi Odası olarak toplantılarımızı, 
çalışmalarımızı ve etkinliklerimizi 
sizlerin ihtiyaç ve beklentileri 
doğrultusunda organize edebilmek 
adına ihtiyaç görülen konuları bizlere 
iletmenizi rica ediyoruz.” Dedi.

Toplantı; Mevzuat, Kurum, Kavramlar, 
İlkeler, İşletme Şartları – Aktarım, İlgili 
Kişi Hak / Şikayet/ Veri Güvenliği/
İhlal, İstisna ve Kurul Kararları konuları 
hakkında sunumların gerçekleşmesi ve 
soruların cevaplanmasıyla sona erdi.

TOBB Bartın İl Kadın Girişimciler 
Kurulu'nu Kurumumuzda Ağırladık
TOBB Bartın İl Kadın Girişimciler Kurulu Başkanı Gülsüm Karakaş ve Bartın İl Kadın Girişim-
ciler Kurulu Üyeleri, Bartın TSO Genel Sekreteri Ahmet İncekara, TOBB Tekirdağ İl Kadın 
Girişimciler Kurulu Başkanı Aynur Çeşmeliler ve İl Kadın Girişimciler Kurulu Üyeleri; Türki-
ye'de ki 81 ilde bulunan kadın girişimciler kurullarından sorumlu TOBB Yönetim Kurulu Üyesi 
ve Başkanımız Cengiz Günay'ı ziyaret ettiler.

Nazik ziyaretlerinden dolayı teşekkür ederiz.

Tekirdağ Süleymanpaşa Kaymakamımız 
ve Vali Yardımcısı V. Sn. Harun Kaya'dan 

Kurumumuza Ziyaret

Tekirdağ Süleymanpaşa Kaymakamımız ve Vali Yardımcısı V. 
Sn. Harun Kaya kurumumuzu ziyaret ederek Yönetim Kurulu 
Başkanımız Cengiz Günay ile   kentimizin sorunları ve çözüm öneril-
eri konularında istişarelerde bulundu. 

Başkan Günay, Çorlu Havalimanı'nın Daha 
Etkin Kullanılmasıyla İlgili Toplantıya Katıldı

Yönetim Kurulu Başkanımız Cengiz Günay, Tekirdağ Valimiz Aziz 
Yıldırım, Sivil Havacılık Genel Müdürü Prof. Dr. Kemal Yüksek, 
Pegasus Genel Müdür Yardımcısı Güliz Öztürk ve TRAKYAKA Genel 
Sekreteri Mahmut Şahin'in katılımıyla Çorlu Havalimanı'nın daha etkin 
kullanılmasıyla ilgili toplantıya katıldı.
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Bilgi ve İletişim: Dış Ticaret Birimi 0282 261 21 71 - 122

Başkan Günay, TOBB Tekirdağ İl 
Kadın Girişimciler Kurulu'nun 

Toplantısına İştirak Etti

Yönetim Kurulu Başkanımız ve TOBB Yönetim Kurulu Üyesi Cengiz Günay, TOBB 
Tekirdağ İl Kadın Girişimciler Kurulu'nun toplantısına katılarak, proje ve faaliyetler 
hakkında istişarelerde bulundu.

Başkan Günay yaptığı açıklamada; Tekirdağ Ticaret ve Sanayi Odası olarak her plat-
formda kadın girişimcilerimizin destekçisi olmaya devam edeceğiz. Tekirdağ İl Kadın 
Girişimciler Kurulu Başkanımız Aynur Çeşmeliler nezdinde kadın girişimcilerimize 
başarılar diliyorum." ifadelerini kullandı.

Trakya Kalkınma Ajansı Yönetim Kurulu 
2021 Yılı Son Toplantısı Gerçekleşti
Trakya Kalkınma Ajansı Yönetim Kurulu 2021 yılı Aralık ayı olağan 
toplantısını Tekirdağ Valimiz Aziz Yıldırım başkanlığında Çorlu 
TSO'da gerçekleştirdik.

Toplantının Bölgemiz adına hayırlı olmasını diliyorum. Meslek Odalarının Başkan 
Adaylarından Odamıza Ziyaret

Meclis Başkanımız Hakan Şık ve Yönetim Kurulu Başkanımız Cengiz Günay, Esnaf 
ve Sanatkârlar Kredi Kefalet Kooperatifi Başkanı Ali Rıza Eti ve Tekirdağ'daki Meslek 
Odalarının Başkan adaylarını kurumumuzda ağırladılar.

Nazik ziyaretlerinden dolayı teşekkür ederiz.
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Aile ve Sosyal Hizmetler Tekirdağ İl 
Müdürlüğü'nden Başkan Günay'a Ziyaret

Yönetim Kurulu Başkanımız Cengiz Günay, Aile ve Sosyal Hizmetler Tekirdağ 
İl Müdürü Ülkü Uslu ve İl Müdür Yardımcısı Ayfer Kılıç ile kadına şiddetin 
önlenmesine yönelik eylem planı ve işbirliği kapsamında bir araya geldi.

Günay yaptığı açıklamada; "Görüşmemizde mağdur kadınlarımızın iş hayatındaki 
istihdamına nasıl katkı sağlayabiliriz? konusunda görüş alışverişinde bulunduk. 
İşveren temsilcisi olarak mağdur kadınlarımızın iş hayatına katılabilmesi adına 
yapılacak tüm çalışmaları destekliyor, işverenlerimizden de bu hususta katkı 
bekliyoruz." ifadelerini kullandı.

Trakya ABİGEM Yönetim Kurulu 
Toplantısı Kurumumuzda Gerçekleşti

Trakya ABİGEM Yönetim Kurulu, Başkanımız ve Trakya ABİGEM YK Başkanı 
Cengiz Günay başkanlığı ve Odamız ev sahipliğinde toplandı.

Toplantıda Tekirdağ, Edirne, Kırklareli ve Çanakkale illerini kapsayan Dijital 
Trakya Projesi ve gündem maddeleri hakkında görüşmede bulunuldu.

ABİGEM A.Ş Başkan Yardımcıları; Osman Sarı, Ercan İhtiyar, Murahhas Üye 
Süleyman Kozuva, Üye Fahrettin Özün ve Trakya ABİGEM Koordinatörü Fatih 
Yaldız toplantıya iştirak etti.

Yönetim Kurulu Başkanımız ve TOBB 
Yönetim Kurulu Üyesi Cengiz Günay, 
Sanayi ve Teknoloji Bakan Yardımcısı 
Çetin Ali Dönmez'in teşrifleriyle 
gerçekleşen, Tekirdağ Valisi Aziz 
Yıldırım, Tekirdağ Milletvekili Çiğdem 
Koncagül, Çorlu Kaymakamı Cafer 
Sarılı, AK Parti Tekirdağ İl Başkanı 
Mestan Özcan, Trakya Kalkınma 
Ajansı Genel Sekreteri Mahmut 
Şahin, Edirne Ticaret ve Sanayi Odası 

Başkanı Recep Zıpkınkurt, Çorlu 
Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim 
Kurulu Başkanı İzzet Volkan ve iş 
dünyasının temsilcilerinin katıldığı 
Trakya’nın Verimli KOBİ’leri 
Projesi’nin açılış etkinliğine iştirak etti. 

Projenin, Bölgemiz, Şehrimiz ve 
üyelerimiz adına hayırlı olmasını 
diliyoruz.

Yönetim Kurulu Başkanımız Cengiz Günay, 
Trakya’nın Verimli KOBİ’leri Projesi’nin açılış 

etkinliğine iştirak etti. 

TEKİRDAĞ TSO VE TEKİRDAĞ AMERİKAN KÜLTÜR YABANCI 
DİL KURSU ARASINDA İNDİRİM PROTOKOLÜ İMZALANDI

Üye indirim protokolleri kap-
samında Tekirdağ Ticaret ve 
Sanayi Odası (Tekirdağ TSO) ile 
Oda üyesi Amerikan Kültür Ya-
bancı Dil Kursu arasında işbirliği 
protokolü imzalandı.

İmza Protokolüne Yönetim 
Kurulu Başkanı Cengiz Günay 
ile Tekirdağ Amerikan Kültür 
Yabancı Dil Kursu Kurumsal An-
laşma Sorumlusu Yağmur Yarıcı, 
Eğitim Koordinatörü Şeyma 
Erkaya ve Tekirdağ TSO Genel 
Sekreter V. Aynur Yenipazarlı 
katılımda bulundu.

İmzalanan protokol hakkında 
açıklamada bulunan Tekirdağ 
TSO Yönetim Kurulu Başkanı 
Cengiz Günay; “Tekirdağ TSO 
bünyesinde görev yapan tüm 
çalışanlar ve üyeler Tekirdağ 
Amerikan Kültür Yabancı Dil 
Kursu Tekirdağ Temsilciliği’nin 
hazırlamış olduğu özel program-
dan ve indirimli derslerden yara-
rlanabileceklerdir. Bu kapsamda 
kurumumuzdan alınacak faaliyet 
belgesi ile Tekirdağ Amerikan 
Kültür Yabancı Dil Kursu’na 
giden üyeler %25’lik indirim 
oranından faydalanabilecekler-
dir. Gelişen dünyada, ticarette 

yabancı dilin önemi oldukça 
büyüktür. Özellikle dışa açılan, 
dış ticaret yapan şirketlerde ya-
bancı dil bilmek şart olmaktadır. 
Yabancı dil bilmek vizyon getirir, 
profili güçlendirir, uluslararası 
platformlarda daha etkin çalışma-
lara olanak sağlar. Dünyaya 
açılmak, AB sürecinde hızla 
ilerlerken en önemli etkendir. Bu 
hususta üyelerimizi yabancı dil 
kurslarından faydalanmaya ve 
davet ediyoruz. Protokolün hayırlı 
olmasını diliyorum. Protokolün 
imzalandığı 23/12/2021 tarihin-
den 23/12/2022 tarihine kadar 
protokolümüz geçerlidir.” Dedi.
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Yönetim Kurulu Başkanımız Cengiz Günay, Cumhuriyet Halk Partisi Tekirdağ 
Milletvekilimiz İlhami Özcan Aygun ve parti heyetini kurumumuzda ağırlayarak 
yeni yılda şehrimiz adına yapılabilecek proje faaliyetler hakkında görüşmede 
bulundu.

Nazik ziyaretleri için teşekkür ederiz.

CHP MİLLETVEKİLİMİZ İLHAMİ ÖZCAN 
AYGUN’DAN KURUMUMUZA ZİYARET

Tekirdağ TSO 2021 
yılının son meclis 
toplantısı, Meclis 
Başkanımız Hakan Şık 
başkanlığında Yönetim 

Kurulu ve Meclis 
Üyelerimiz ile Komite 
Başkanlarımızın da 
katılımıyla gerçekleşti.

Toplantımıza 
Süleymanpaşa Belediye 
Başkanı Cüneyt 
Yüksel'de iştirak ederek 
yapılan hizmetler ve 
devam eden projelerle 
ilgili Meclis Üyelerimize 
sunum yaptı.

Toplantıda gündem 
maddeleri görüşülerek 
karara bağlandı.

2021 yılının son meclis 
toplantısı gerçekleşti

Türk Lirası mevduat ve katılma hesaplarına dönüşüm 
desteklerinden tüzel kişiler de yararlanabilecek

Türkiye Cumhuriyet 
Merkez Bankası'nın 
(TCMB) tüzel kişilerin 
döviz ve altın varlıklarının 
TL mevduat ve katılma 
hesaplarına dönüşümünün 
desteklenmesi hakkındaki 
Tebliğleri bugünkü Resmi 
Gazete'de yayımlanarak 
yürürlüğe girdi.
 
Tebliğler ile yurt içi 
yerleşik gerçek kişilerin 
yanı sıra tüzel kişilerin de 
döviz ya da altın cinsinden 
mevduatlarının Türk lirası 
vadeli mevduat ve katılma 
hesaplarına dönüşmesi 
halinde mevduat ve katılım 
fonu sahiplerine sağlanacak 
desteklerden faydalanması 
mümkün hale geldi.
 

Yurt içi yerleşik tüzel kişi 
için, "Bankalar ve Merkez 
Bankasınca belirlenen diğer 
mali kuruluşlar hariç olmak 
üzere Türkiye'de kanuni 
yerleşim yeri bulunan tüzel 
kişiler" tanımı yapıldı.
 
Yurt içi yerleşik gerçek 
kişilerin 20 Aralık 2021'de 
mevcut olan, yurt içi yer-
leşik tüzel kişilerin ise 31 
Aralık 2021'deki dolar, avro 
ve sterlin cinsinden döviz 
tevdiat hesabı ve döviz cin-
sinden katılım fonu hesabı 
bakiyeleri, hesap sahib-
inin talep etmesi halinde 
dönüşüm kuru üzerinden 
Türk lirasına çevrilebi-
lecek.
 
Altın cinsi varlıklarda ise 

yurt içi yerleşik gerçek 
kişilerin 28 Aralık 2021'de 
mevcut olan, yurt içi yer-
leşik tüzel kişilerin ise 31 
Aralık 2021'de mevcut olan 
altın hesabı ile bu tarihten 
sonra açılacak işlenmiş ve 
hurda altın karşılığı altın 
hesabı bakiyeleri, hesap sa-
hibinin talep etmesi halinde 
dönüşüm fiyatı üzerinden 
Türk lirasına çevrilecek.
 
Banka tarafından yurt içi 
yerleşik gerçek kişiler için 
3 ay, 6 ay veya 1 yıl vadeli 
ve yurt içi yerleşik tüzel 
kişiler için 6 ay veya 1 yıl 
vadeli Türk lirası mevduat 
veya katılma hesabı açıla-
bilecek.

kaynak: www.itohaber.com
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Emlak için 100 saat, ikinci el taşıt ticareti için ise 35 saat olarak tasarlanan 
eğitimler online ortamda ücretsiz olarak sunulacak. 

Detaylı bilgi için; https://uzmanlik.com/ adresini ziyaret edebilirsiniz.

Emlak ve İkinci El Taşıt Ticareti İçin 
Mesleki Uzmanlık Eğitimleri Başladı

Odamıza kayıtlı, bölgemiz ve ülkemizin en önemli tohum markalarından Sarı 
Tohumculuk'un yetkilileri Emre Sarı ve İbrahim Toruk, Yönetim Kurulu Başkanımız 
Cengiz Günay’ı ziyaret ettiler. 

Sarı Tohumculuk’tan Yönetim Kurulu 
Başkanımız Cengiz Günay’a Ziyaret

Ücretli çalışan sayısı kasımda yıllık Ücretli çalışan sayısı kasımda yıllık 
bazda yüzde 8,8 artarak 13,9 milyon oldubazda yüzde 8,8 artarak 13,9 milyon oldu
Türkiye İstatistik Kurumu, Kasım 
2021 dönemine ilişkin ücretli çalışan 
istatistiklerini yayımladı.
 
Buna göre, Kasım 2020'de 12 milyon 
754 bin 93 kişi olan sanayi, inşaat ve 
ticaret-hizmet sektörleri toplamında 
ücretli çalışan sayısı, geçen yılın aynı 
ayında yüzde 8,8 artışla 13 milyon 
880 bin 830 kişiye yükseldi.
 
Söz konusu ayda ücretli çalışan sayısı, 
sanayi sektöründe yıllık bazda yüzde 
7,4, inşaat sektöründe yüzde 8,7 ve 

ticaret-hizmet sektöründe yüzde 9,8 
arttı.
 
AYLIK DEĞİŞİM
 
Sanayi, inşaat ve ticaret-hizmet 
sektörleri toplamında ücretli çalışan 
sayısı Kasım 2021'de, bir önceki aya 
göre yüzde 0,8 artış gösterdi. Bu 
dönemde ücretli çalışan sayısı sanayi 
sektöründe yüzde 0,6, inşaat sek-
töründe yüzde 0,8 ve ticaret-hizmet 
sektöründe yüzde 0,8 yükseldi.
kaynak:www.itohaber.com

Perakende satış hacmi 
kasımda yıllık yüzde 16.3 arttı

Türkiye İstatistik Kurumu, 2021 yılı 
kasım ayına ilişkin perakende satış 
endekslerini açıkladı.
 
Buna göre, sabit fiyatlarla perakende 
satış hacmi, kasımda bir önceki aya 
göre yüzde 1,3 yükseldi. Bu dönemde 
gıda, içecek ve tütün satışları yüzde 1,7, 
gıda dışı satışlar (otomotiv yakıtı hariç) 
yüzde 2,3 artarken, otomotiv yakıtı 
satışlarında yüzde 2,2 azalış oldu.
 
Sabit fiyatlarla perakende satış hacmi 
Kasım 2021'de yıllık bazda yüzde 16,3 
arttı. Söz konusu ayda gıda, içecek 
ve tütün satışları yüzde 8,8, gıda dışı 

satışlar (otomotiv yakıtı 
hariç) yüzde 25,7, otomotiv 
yakıtı satışları yüzde 1 
yükseldi.

 
PERAKENDE CİRO 
ARTTI
 
Cari fiyatlarla perakende 
ciro Kasım 2021'de bir 

önceki yılın aynı ayına göre yüzde 45,5 
arttı. Aynı ayda gıda, içecek ve tütün 
satışları yüzde 35,7, gıda dışı satışlar 
(otomotiv yakıtı hariç) yüzde 50,4, 
otomotiv yakıtı satışları yüzde 46,9 
artış gösterdi.
 
Perakende ciro kasımda bir önceki aya 
göre yüzde 6,1 arttı. Söz konusu ayda 
gıda, içecek ve tütün satışlarında yüzde 
4,3, gıda dışı satışlarında (otomotiv 
yakıtı hariç) yüzde 6,6, otomotiv 
yakıtı satışlarında yüzde 7,7 yükseliş 
kaydedildi.
kaynak: www.itohaber.com
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